
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 328 af 9. marts 2020 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Dennis Flydtkjær (Dansk Folkeparti). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Christian Vig Houe 
  

26. marts 2020 
J.nr. 2020 - 2823 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 328 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvorfor er kritiske interne revisionsrapporter ikke blevet sendt til hverken Rigsrevisionen 

eller Folketingets Skatteudvalg, jf. artiklen ”Skatteministeriet undlod at sende blodrøde ad-

varsler videre til vagthund ved »en fejl«” bragt i Berlingske den 9. marts 2020? 
 

Svar 

For så vidt angår spørgsmålet om, hvorfor revisionsrapporter ikke tidligere er oversendt til 

Folketingets Skatteudvalg, kan jeg henholde mig til den forhenværende skatteministers svar 

på SAU alm. del spørgsmål 39 af 3. december 2018. 

 

Som jeg har tilkendegivet offentligt og i mit svar på SAU alm. del spørgsmål 249, er det 

min opfattelse, at de pågældende rapporter bør sendes til Skatteudvalget, hvilket jeg nu også 

har taget initiativ til. 

 

Det bemærkes, at hovedparten af færdiggjorte rapporter løbende har været oversendt til 

Rigsrevisionen til orientering, ligesom udvalgte rapporter har været drøftet på kvartalsmø-

der mellem Rigsrevisionen og ministeriet. Nogle rapporter ikke er oversendt løbende, men 

er nu blevet eftersendt til Rigsrevisionen. Der vil fremadrettet være fokus på, at alle færdig-

gjorte rapporter sendes løbende til Rigsrevisionen. 
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